
PROTOKOT, NR XX / 07
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 29 listopada2}}7 roku w Domu Kultury w.lgdrzejowie.

Ad.  l .
O godzinie 10') Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwart obrady XX

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital Posla na Sejm RP Mirosiawa

Pawlaka, zaproszonych goSci, radnych, burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego.

kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych

na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych

na ustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodniaz1cy Rady stwierdzil quorum prawomocne

do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Jana Adamusa na sekretarza obrad

Radny Adamus wyraztl zgodq.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjqla kandydaturq radnego Jana

Adamusa na sekretarza obrad.

Ad.2.
Na sesji w dniu 8 listopada obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 8 listopada 2007 r.
3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. Przyjqcie protokol6w zpoprzednich sesji"
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Infbrmacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie powiadomienia Sekretarz Gminy oraz Skarbnika Gminy

.l qdrzej ow o obowi4zk u zlo2enia o Swiadczenia lustracyj ne go.
9. Uchwata w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2008

rok.
10. Uchwala w sprawie obnizenia ceny skupu 274.a do cel6w wymiaru podatku rolnego

na 2008 rok.
11. Uchwala w sprawie trybu i szczegolowych warunk6w zwolnienia od podatku

rolnego u2ytk6w rolnych na kt6rych zaprzestano produkcji rolnej.
12. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w

transportowych na 2008 rok.
13. Uchwala w sprawie oplaty od posiadania ps6w na 2008 rok, ustalenia inkasent6w

i okreSlenia wynagrodzenia za inkaso.
14. Uchwala w sprawie okreslenia wzor6w formularzy infbrmacji i deklaracii

podatkowych.
15. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej zarzqdzema poboru oplaty

sharbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasent6w i okreSlenia wysokoSci
wvnasrodz enra za inkaso.



16. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmran w Gminnym Programie Profilaktyki
i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
na rok 2007.

17. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej szczeg6lowych
warunk6w przyznawania i odplatnoSci za uslugi opiekuncze z wylqczeniem
specjalistycznych uslug opiekuriczych dla os6b z zaburzeniami psychicznymr oraz
warunki czqSciowego lub calkowitego zwolnienia od tych oplat, iak r6wnie2 tryb ich
pobierania przez OSrodek Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w JEdrzejowie.

18. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmran w uchwale dotyczqc€1 ustalenia zasad
korzystania i odplatnoSci za pobyt w Dziennym Domu Pomocy Spolecznej
w Jqdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

20. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na oddanie w uzyczenie nieruchomoSci
komunalnej na okres dlu2szy nrLtrzy lata.

21. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci
komunalnej na okres dlulszy ni2trzy lata.

22. Uchwala w sprawie wyrazenra zgody na obci42enie sluZebnoSci4 gruntowE
nieruchomoSci bEd4cych wlasnoSci4 Gminy Jqdrzej6w.

23. Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian do uchwaly dotycz4cej likwidacji
Zarzqdu Budynkow Mieszkalnych w Jgdrzejowie i utworzenia Zakladu Uslug
Komunalnych w JEdrzejowie.

24. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w
na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".

25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy ro2ne.
27. Zamkniqcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski wnosi o wprowadzenie w punkcie 8 uchwaly w sprawie
zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2007 rok. Burmistrz dodal, 2e radni otrzymali materiaiy
wczeSniej, a projekt uchwaly wplyn4l do Biura Rady Miejskiej na 7 dni przed sesj4.

Radny Tadeusz Lesiakowski zwr6cil uwagQ, 2e punkt 8 jest inny.
Burmistrz Marek Wolski wyja6nil, 2e jego intencja byLa zrozumiala: chodzi

o wprowadzenie w punkcie 8 uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na2007
rok, a nastEpnie przesuniEcie wszystkich punkt6w o jeden.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poddal pod glosowanie porz4dek obrad
z punktem 8 zaproponowanym przez Burmistrza i przesuniEciem numeracji i jeden w celu
zachowania ci4gloSci:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Porzqdek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 8 listopada 2007 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.



6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na2007 rok.
9. Uchwala w sprawie powiadomienia Sekretarz Gminy otaz Skarbnika Gminy

J Edrzej 6 w o obowi4zk u zloLenia o Swiadczenia lustracyj ne go.
10. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2008

rok.
1 1. Uchwala w sprawie obniZenia ceny skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego

na 2008 rok.
12. Uchwala w sprawie trybu i szczegolowych warunk6w zwolnienia od podatku rolnego

u2ytk6w rolnych na kt6rych zaprzestano produkcji rolnej.
13. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych

na 2008 rok.
14. Uchwala w sprawie oplaty od posiadania ps6w na 2008 rok, ustalenia inkasent6w

i okreSlenia wynagrodzenra za inkaso.
15. Uchwala w sprawie okreSlenia wzor6w formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.
16. Llchwala w sprawie zmrany uchwaly dotyczqcej zarzqdzenia poboru oplaty skarbowej

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasent6w i okreSlenia wysokoSci wynagrodzenia
za inkaso.

17. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki
i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialama Narkomanii na
rok2007.

18. Uchwala w sprawie wprowadzenra zmran w uchwale dotyczqcej szczeg6lowych
warunk6w przyznawanra i odplatnoSci za uslugi opiekuricze z wylqczeniem
specjalistycznych uslug opiekuirczych dla os6b z zaburzemami psychicznymi oraz
warunki czgSciowego lub calkowitego zwolnienia od tych oplat, jak r6wnie2 tryb ich
pobierania przez OSrodek Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w.lEdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie wprowadzenra zmian w uchwale dotycz4cej ustalenia zasad
korzystania i odplatnoSci za pob)'t w Dziennym Domu Pomocy Spolecznej
w JEdrzejowie.

20. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

2l.Uchwala w sprawie v,ryra\ema zgody na oddanie w uzyczenie nieruchomoSci
komunalnej na okres dluZszy niLtrzy lata.

22.Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci komunalnej
na okres dhfiszy niZtrzy lata.

23. Uchwala w sprawie Wrahenia zgody na obci4Zenie sluZebno5ciq gruntowq
nieruchomo5ci bqd4cych wlasnoSci4 Gminy Jqdrzej6w.

24.Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian do uchwaly dotycz4cej likwidacji Zarzqdu
Budynkow Mieszkalnych w Jgdrzejowie i utworzenra Zak\adu Uslug Komunalnych
w JEdrzejowie.

25. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w
na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".

26. Odpowiedzi na interpelacje.
27. Sprawy roZne.
28. Zamkniqcie obrad.



A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w zpoprzednich sesji.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny stwierdzil, 2e protokoly z sesji w dniu 18

pa2dziernlka2}}7 roku i w dniu 8 listopada 2007 roku zostaly przyjEte.

A d . 5 .
1. Radny Pawet Faryna p)4a, czy bytaby moZliwoS6 ieszcze w tym roku

wygospodarowania okolo 2 000 zl na miasteczko ruchu drogowego dla Szkoly
Podstawowej nr 3 aw przyszlym roku dla pozostalych szk6l podstawowych.

2. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e duho siE mowi o bezpieczeristwie ruchu
drogowego w naszym miescie. Kiedy spadl pierwszy Snieg przejechal spych ulic4 11
Listopada, odSnie2yl ulicq, ale na przejSciu dla pieszych nie bylo przejScia ani
z jednej, ani z drugiej strony. Radna pyta, kto tym ma siEzajq(,,bo zima dopiero siE
zaczyna.

3. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e niejednokrotnie prosila, aby zlikwidowa6
zakaz postoju na ulicy KoScielnej. Ten zakaz byl dobry, jak na tej ulicy odbywal siE
handel. Samochody stoj4 dzieri, dwa, trzy, nikt siE nic nie odzywa, a na czwarl.y dzieh
przychodzi Straz Miejska i daje mandaty. Radna pyta, czy tylko zaleLy na mandatach
i na karaniu spoleczeflstwa.

4. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e na ul. Jasionka miala byi w tym toku
wykonana kanahzacja i nie zostala wykonana. Mieszkanka domku jednorodzinnego,

w kt6rym mieszka 10 os6b zosta\aukarana o to, ze wylewa Scieki. Radna dodala, 2e to
Burmistrz wprowadza propozycje do budZetu miasta i gminy i zapytala, czy przez 11
lat nie zdqzyl wprowadzid.

5. Radny Marek Zygan poinformowal, iZ prasa donosi, 2e bqd4 zmrafiy na poziomie
SwiEtokrzyskiego kuratorium. Obecny Kurator Pan Skibiriski dwa lata temu
zlikwidowal czElc powiatowych zespol6w wizl'tator6w, byly zabreg| Zeby
to przywrocid. Radny prosi, aby zwroci6 na to uwagQ przy nowym kuratorze, czy nie
daloby siQ wr6ci6 do tego pomyslu. Argumentacja kuratora nie przemawia,
a proporcje, jezeli chodzi o iloSi szk6l we Wloszczowie i w Jgdrzejowie dzialajE
na korzySd Jgdrzejowa. Klopot6w lokalowych nie byloby, a byloby to wyjScie
naprze c i w zap otr zeb owania Sro dowi ska nauczyci el skie go.

6. Radny Marek Zygan powiedzial,Zekawiarenka w Domu Kultury funkcjonuje r6wniez
popoludniami i wieczorami, wynajmowana jest dla mlodzie2y na r62nego rodzaju
imprezy. W ostatni pi4tek przy okazji wrgczania Gryf6w radny byi Swiadkiem
spo2ywania alkoholu przezm\odzieL i nie krycia siq z tym. Radnych chcialby, aby to
jakoS zalatwrc, poniewaZ nie jest przyjemne, kiedy tylu goSci z zewnqtrz w takim
o6rodku jak Dom Kultury musialo nato patrze6 tego dnia.

7. Radny Marek Zygan prosi o ujgcie w budzecie chodnika miqdzy ul. Przypkowskiego,
a ul. 1 I Listopada - wzdlu2 Domu Kultury.

8. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, czy Kierownik Plywalni podj4l starania, aby obnizyd
koszty dzralama plywalni. Radny czytal w prasie, a dziS osobiScie dzwonil
do Koflskich - tam na plywalni s4 montowane kolektory sioneczne. Warlo tym sig
zajqc. W okresie letnim bgdzie podgrzewana woda, a w okresie jesienno zimowym
slarczy tej wody na cele biezqce.

9. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, dlaczego w dniu 11 Listopada zaraz po odejSciu
mieszkafc6w spod pomnika zostaly sprz4tniqte flagi. Radny dodal, 2e 17 Listopada
nie koriczy siq dwie godziny, czy godzinq po zakoriczeniu ceremonii.



10. Przewodniczqcy Rady Andruej Hatny pyta, co dalej z jqdrzejowskq ciuchci% czy
moana siq spodziewa6 jakichS pomysl6w i rozstrzygnigi w najbli2szych miesi4cach.
Terazjest zima i jest czas, aby jakieS decyzje podj46.

1 l. Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny pyta jak slu2by opieki spolecznej
s4przygotowane do problemu bezdomnoSci w okresie zimy. Czy jest zorganrzowany
jakiS system interwencji w takich sprawach.

12. Radny Teodor Kot powiedzia\, 2e w ci4gu drogi E-7 w miejscowoSci Mnich6w
znajduje siq chodnik dla pieszych. Zazvnryczaj po odSniezeniu E-7 chodnik jest
zasypany Sniegiem. Chodnik jest w odlegloSci okolo 2 metr6w od jezdni. E-7 jest

drolna, a co z mieszkafrcami, kt6rzy musz4brn46 w Sniegu po kolana?

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miEdzy sesiami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dn i c zqcy Rady Andr ze1 Hatny o dc zTtal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg m XXll26l07 w sprawie zmran

w budzecie miasta i gminy na2007 rok, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nrXXlI26l07 w zalqczeniu do protokoh-r/.

A d . 9 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XXl127l07 w sprawie

powiadomienia Sekretarz Gminy oruz Skarbnika Gminy Jgdrzej6w o obowi4zku zlozenia
o Swiadczenia lustracyj ne go, nastgpuj 4c4 ilo Sci4 glos6w :
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nrXXl127l07 w zalqczenru do protokolu/.

Radny Pawel Blaszkiewicz wnioskuje o ogloszenie 15 minut przerwy.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak prosi, aby w przypadku ogloszenia przerwy

Burmistrz zorganizowal ekran i aby projekty uchwal byty wySwietlane, tak jak na kahdej
sesj i.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e brak rzutnika na dzisiejszej sesji wynika
z problem6w technicznych. DziS jest walne spotkanie informatykow w Starostwie



Za

Powiatowym, dotyczqce Swiatlowod6w st4d brak w dniu dzisiejszym obslugi i sprzEtu. JeZeli
jest taka wola zostanie to zorganizowane.

Przewodniazqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie lOls oglosil przerwQ trwaj4c4
do godziny I 120.

Ad. 10.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e po przeanalizowaniu sprawy

uzna| ze proponowane stawki mogq zosta6, ale nale?y podjei prace, aby od polowy roku
zrobic weryfikacjE; stawek w trakcie roku podnosi6 nie wolno, ale obni2y6 mozna.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Na salE obrad przybyL radny Przemyslaw Piec; obrady kontynuowano przy obecnoSci
2i radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalE nr XX/128107 w sprawie okreSlenia
wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2008 rok, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

- 2 r
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXl228l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Burmistrz Marek Wolski w zwi4zku z wnioskami komisji, zglosil autopoprawkq

do projektu uchwaly: $ 1 otrzymuje brzmienie: ,,Obniia siq cenq skupu iyta do cel6w wyntiaru
podatktt rolnego ogloszonq w Komunikacie Prezesa Glfwnego Urzqdu Statystycznego z dnia l7
paidziernika 2007 roku w sprawie Sredniej ceny skupu 2yta za okres pierwszych trzech kwartctl(tw
2007 roku. (M.P. z 23 paidziernika 2007 Nr 77, poz. B3l) z lauoty 58,29 zl za I dt do hloty 35,00 zl
za I dt.

Radny Jan Zigbrhski w imieniu radnych Bloku Samorz4dowego zglosil wniosek
o obniZenie ceny skupu 2yta do kwoty 32 zL. Uchwala zawiera w nazwie obni2enie, a tak
naprawdq to jest podwylszenie o 40 %. Faktem jest, 2e w tym roku zboze jest dro2sze, ale
patrzEc na specyfikg gospodarstw na terenie Gminy Jqdrzej6w - 80 % zajmuje siE produkcj4
trzody chlewnej. Cena tucznika na rynku wynosi 2,8 - 3 zl. Doplata do 1 sztuki jest na
poziomie 100 zl. Nie chodzi o to,2e rolnicy nie chc4tego podatku placi6; problem jest w tym,
2e nie bgd4 mieli z czego zaplacic. Srodki ochrony roSlin i nawozy zdro2a\y o okolo 20 %.
Pozostale podatki podnosi sig o 2 - 3 % zgodnie z inflacj4 Dlaczego mamy uzupelnia6
budzet kosztem rolnik6w?

Radna Janina Szreniawa popiera wniosek radnego Jana Zipbinskiego. W zeszlym roku
bylo 26, wiEc dlaczego nie mo2e by(, 32 ? Ludziom na wsi wcale sig tak dobrze nie zyje.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e rozumie sytuacjg na wsi, ale cena ogloszona
przez GUS w ubieglyrn roku wynosila 35 zl a tej chwili 58. Burmistrz dodal, 2e przedlo|yl
radnym projekt budzetu i musi dbai, aby ten budzet sig nie rozlecial. Za mresiqc Rada bqdzie
podejmowa( decyzje w sprawie budzetu i wieS te2bEdzie chciala, aby coS tam wykonywai.
Dochody przy 26 zl wynosily 786 000, przy 35 zl wynios4 1 061 000, a przy proponowanych
wczesnie 42 z wynioslyby 1200 000. Te 200000 i tak trzeba znale2c w bud2ecie, aby
zachowac inwestycje na odpowiednim poziomie.



Radny Jan Ziqbihski powiedzial, 2e 32 zl, to propozycja podniesienia o ponad 20 %.

W projekcie budzetu wydatki na drogi gminne s4 na poziomie roku ubieglego. Wypadaloby

powiedziei, 2e wydatki na drogi gminne teZ siE podnosi o 20 o/o.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, aby nie zapominac, 2e budhet to nie tylko

inwestycje. Przykladem mogq byd wydatki na o3wiatg, gdzie zn6w iest znaczqcy wzrost i to

musi pokryc budzet gminy, a nie subwencja o5wiatowa. Propozycje byly przygotowywane

w oparciu o informacje z komisji. Szkoda, 2e propozycje takie nie padly wczeSniej, bo mozna

by siq do nich konkretnie ustosunkowad i wskaza6, jakie by to przynioslo konsekwencje.
Burmistrz Marek Wolski, w nawi4zaniu do sl6w radnego Ziqbifskiego, 2e podatek

wzrasta o 20 o/o, zwrocll uwagQ, 2e proponuje obni2enie z 58 do 35.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal przewodniczqcych poszczeg6lnych

komisji, czy w toku pracy komisji padaly propozycje zastosowania takiej stawki.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna poinformowal, 2e w dniu 23

listopada odbylo siq wsp6lne posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa. Na tym
posiedzeniu taki wniosek nie padl.

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Urszula

Kruk powiedziala,2e na posiedzenie Komisji Porz4dku r6wnieZ nie bylo takiego wniosku;

nikt nie zaproponowal kwoty 32 zt.
Radny Waclaw Kgdra potwierdzil, Ze na Komisji Budzetu nie byl zglaszany takr

wniosek, ale radni maj4 prawo zglaszania na sesji i zglaszajq. Burmistrz zglosil argument, ze

bEd4 o wiele niZsze wptywy do bud2etu w zwi4zku z obnizeniem ceny q zyla.Radny prosi,

aby pokazad w projekcie budzetu jednq pozycjE dla wsi, kt6ra ma znaczenie strategiczne. Dla

wsi w budzecie na 2008 rok nie przewiduje siq nic. Przy wzroicie o 40 oh ceny kwintala 2yta

radni maj4 prawo oczekiwa6. Srodki przeznaczone w budzecie na 2007 rok na targowicE
zostaly zabrane na inne zadanra w mieScie. W budzecie na 2008 rok nie ma tego zadanra.
Radny prosi, aby Burmistrz odni6sl siE do tego.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze stwierdzenie radnego,2e nie ma w budzecie
nic dla wsi jest szokuj4ce. Nieprawd4jest, Ze nie ma dla wsi pienipdzy.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e na drogi gminne jest kwota 360000, na
drogi powiatowe kwota 450 000 - o 80 000 wiqcej niz w roku ubieglym, drogi krajowe
100000 - przewidziane inwestycje na terenach wiejskich, pod warunkiem, ze Generalna
Dyrekcja wyrazi zgodE. NaleZy r6wniez pamiEtad, 2e w budzecie s4 zawafte kwoty
wynikajqce z uchwal intencyjnych, a sqto inwestycje sluZ4ce i miastu i wsi.

Radny Jan Zigbifrski zapytal, dlaczego proponuje siE podniesienie podatku rolnego

o 4 0 o / o ,  a i n n y c h  o 2 - 3 .
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e radny m6wi pod publicznoSd, albo upraszcza

temat. Uchwala jest w sprawie obniZenia, a nie podwyZszenia'
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial,2e w ubieglym roku przy obnizaniu

podatkg rolnego, glown4 motywacjq podnoszonq przez radnego ZiEbifrskiego byla susza.

W tym roku suszy nie bylo st4d prawdopodobnie taki wzrost w ogloszeniu Prezesa GUS.

W tym roku zboze nie obrodzilo z powodu innych przyczyn, ale nie odbilo siE to na cenie.

Przewodnicz4cy wnioskuje o przyjgcie uchwaty z poprawkami zgloszonymi przez

Burmistrza.
Radny Zdzis\aw Adamczyk zapytal.,jak siq ksztatrtuje cena w innych gminach.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze konwent wojt6w i burmistrz6w Powiatu

JEdrzejowskiego podjql uchwalq m6wi4c4 o kwocie 42 zl. DziS podejmuje uchwalq Gmina

Sqclzisz6w i proponowana jest kwota 40 zl. W Wodzislawiu ma byi zaproponowane 35 zl.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, ze Gmina SEdzisz6w jest juz po uchwaleniu
podatku rolnego - jest to 38 zl..



Przewodniaz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly z autopoprawk4
Burmistrza.

Uwag nie zgloszono.

ceny
Za

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XXll29l07 w sprawie obni2enia
skupu 2yta do cel6w wymiaru podatku rolnego na 2008 rok, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siE

- 1 2
- 6
- 3

/Uchwala nr XXl229l07 w zalqczenru do protokolu/.

Ad.  12.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkq do projektu uchwaty:

platno Sci ro lno Srodowi skowych na okre Slon q dzialkE",

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o nie pobieraniu platnoSci okreSlonych w $
3 ust. I lit. e"

Radny Waclaw Kgdra uwaza, 2e jest to bardzo sensowna poprawka i pyta, jak
technicznie bEd4 egzekwowane wczeSniejsze punkty z $ 3.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze nie bEdzie problemu, poniewaZ wnioski
bpdq weryfikowane i bgdzie to lezalo w kompetencjach Wydzialu Finansowego.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaty.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr XX/130107 w sprawie trybu

i szczeg6lov\ych warunk6w zwolnienia od podatku rolnego uzytk6w rolnych na kt6rych
zaprze stano pro dukcj i ro lnej, nastEpuj qc 4 i lo Sciq glo s6w :

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXl230l07 w zalqczeniu do protokoiu/.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1155 oglosil przerwQ trwaj4c4
do godziny 12r0.

Ad. 13.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze Burmistrz przedstawiaj4c

projekt uchwaly zaproponowal zwiEkszenie stawek o 2,2 o/o w stosunku do poprzedniego
roku. Przyglqdaj4c siq tabelom mo2na sqdzic, 2e zaproponowane stawki s4 krzywdzqce, czy
niesprawiedliwe. Niekt6re zaproponowane stawki stanowi4 100 % maksymalnych stawek
okreSlonych w rozporzqdzeniu, inne 85 oh a jeszcze inne 92 %. W pozycji nr 2 w pierwszych
pigciu pozycjach zaproponowano 29 o/o maksymalnej stawki. Samoch6d w przedziale 5,5 do 9
t placi duzo wiqksz4 kwotq niz samochod w przedziale 12 - 1l t. Te nieprawidlowoSci

Za



zauwalyly komisje w toku pracy i postawily stosowne wnioski. W

sqzroamcowane od 22 do 96 % maksymalnej stawki. Radny uwaza,

sklasyfikowane i proponuje przychylid sig do wniosku Komisji
pozyc.f ach zwrgkszyc o 20 %o.

PrzewodniczEcy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Teodor

z wnioskiem Komisji Budzetu o podwyZszenie stawek w w/w punktach o

autopoprawki ze strony Burmistrza zaproponowal, aby podnie6d stawki w

o 70 o/o.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny wnioskuje, aby przyiq( stawki w wersji

zaproponowanej przez Burmistrza. Przewodniczqcy zgadza siQ z tym, 2e sE pewne

nieprawidlowoSci. nad kt6rymi trzeba sig zastanowid i w przyszloici zweryfikowa6. Szybkie

tempo nie pozwala na racjonalnq anahzg wszystkich podmiot6w: Rada poprzez ustalanie

stawek podatku od Srodkow transportowych w pewnym sensie ksztaltuje rynek uslug

transportowych.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly w wersji

zaproponow anei przez Burmistrza..
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr XX/l31107 w sprawie okreSlenia

wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych na 2008 rok, nastEpuj4cq iloSciq
gios6w:
Za
Przeciw
Wstrzymato siE

nastgpnej tabeli stawko
2e jest to niewlaSciwie
Budzetu, aby w tych

Kot w zwi4zku
20 % i brakiem
tych kategoriach

- 1 4
- 0
- 6

/Uchwala nrXXl23ll07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, czy jest rolnica migdzy podatkiem

od ps6w, a optrat4 od ps6w.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch odpowiedziala, 2e roZnica polega na tym,

iz podatek ma charakter obligatoryjny, a oplata ma charakter fakultatywnY, a wiEc podatek

rada musi uchwalad, a oplatE moze uchwalad, ale nie musi.
Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak przypomnial, ze w ubieglym roku w uchwale

o podatku od ps6w w jednym z paragrafow byt zapis m6wiqcy, 2e inkasentami sq straznicy

Sta1y Miejskiej, a we wsiach soltysi. RIO zwr6cila uchwalq do poprawy celem uzupelnienia

o imienny wykaz inkasent6w. Na komisji Pani Skarbnik odpowiedzial,2e nie ma potrzeby, bo

to s4 ci sami inkasenci.. Tam byl wyralny zapis,2e s4to inkasenci podatku, atetazjest nlowa

o oplacie. Radny pyta, czy jest to prawidlowe, czy te2 nale?y uzupelnic o listE inkasent6w

oplaty.
Radny Tadeusz Lesiakowski wnioskuje o odrzucenie tej uchwaty z uwagi na to,

2e wplywy do budzetu s4 znikome, a Sci4galnoSd praktycznie Zadna.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor popiera wniosek radnego Lesiakowskiego.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnila, ze uchwala, w kt6rej byli wymienieni

inkasenci nie ma charakteru uchwaly jednorocznej. Obecnie w $ 5 projektu uchwaly jest zapis

odnoSnie inkasent6w i Pani Skarbnik \waLa,2e naruszenia przepis6w nie ma.

Radny Teodor Kot powiedzial, ze Komisja Budzetu r6wniez wnioskowala

o odrzucenie tej uchwatry, poniewaLkoszty Sci4gniEcia tej oplaty by6 moZe bqd4 wyZsze nti

doch6d gminy ztego tytulu.



Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly, a nastEpnie poddal

pod glosowanie wniosek o odrzucenie uchwaly w caloSci:
Z a  -  1 5
Przeciw - 2
Wstrzymalo siE - 3
Uchwala zostala odrzucona w caloSci.

Ad.  15.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczyta\, uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr XXlI32l07 w sprawie okreSlenia

wzor6w formularzy informacji i deklaracji podatkowych, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXl232l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XX/133107 w sprawie zmrany

uchwaly dotycz4cej zarzqdzenra poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa oraz .uqYznaczenra

inkasent6w i okreslenia wysokoSci wynagrodzeniaza inkaso, nastEpuj4c4 iloSciq glos6w:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nrXXl233l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr XXl134107 w sprawie

wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w

Alkoholowych orazPrzeciwdzialaniaNarkomanii na rok 2007, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nrXXl234l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodni czqcy Rady Andrzej HaIny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
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Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr XXll35l07 w sprawie

wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej szczeg6lowych warunk6w przyznawania
i odplatnoSci za uslugi opiekuf,cze zv,ryL4czeniem specjalistycznych uslug opiekufrczych dla
os6b z zaburzeniami psychicznymi oraz warunki czESciowego lub calkowitego zwolnienia od
tych oplat, jak rowniez tryb ich pobieraniaprzez OSrodek Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy
w Jgdrzejowie, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

/Uchwala nr XXl235l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr XXl136107 w sprawie

wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia zasad korzystania i odplatnoSci za pobyt
w Dziennym Domu Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie, nastgpujqcq iloSciq glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

_ 1 7
- 0
- 0

- t 9
- 0
- 0

/Uchwala nrXXl236l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr XXll3ll07 w sprawie

ptzeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastgpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nrXXl23ll0l w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Jan ZiEbit'rski powiedziat, 2e w lutym 2007 roku zebranie wiejskie

zdecydowalo jednogloSnie, ze ta dzialka zostanie przeznaczona na potrzeby Stowarzyszenia
Prodtrcent6w Trzody Chlewnej. W zebraniu wziEly udzial 82 osoby; decyzja zapadla
jednogloSnie. Stowarzyszenie liczy 42 osoby. W tej sprawie nie chodzi o odbi6r trzody od
czlonk6w stowarzyszenia, poniewtz majqoni wystarczalqce iloSci, aby samoch6d przyjechal
na prywatn4 posesjE. Chodzi o odbi6r od os6b, ktore maj4 mniejsze iloSci i mieszkaj4
w Potoku lub okolicznych wsiach. Radny poprosil o uchwalenie tej uchwaly i uszanowanie
decyzjr zebrania wiejskiego. Radny poinformowal, 2 grupa 16 os6b, niewiele majqca

l l



wsp6lnego z rolnictwem pr6buje protestowa6. Paradoksem jest to, 2e iedna z os6b

podpisanych na tym piSmie na zebraniu wiejskim m6wila o wsparciu dla grup producenckich,-o 
wyeliminowaniu z rynku poSrednik6w, aby rolnik m6gl dostai 30 groszy wiEcej. Radny

dodal, ze to co piqknie pachnie na stole, na pewnym etapie ma nieprzyjemny zapach, ale to
jest wpisane w krajobraz wsi.

Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e chcialby uszanowa6 decyzjq

wsi, ale nie chcialby, aby Rada stala sig zarzewiem konfliktu na wsi. Radny wnioskuje, aby

doprowadzii ponownie do zebrania wiejskiego i ostatecznie tE sprawQ zalalwrc wewn4trz wsi,

a Rada zaakceptuje decYzjq wsi.
Radna Maria Barariska zwrocTta uwagQ, 2e mreszkaricy w proteScie zwracalq uwagQ,

Ze Potok Wielki jest du24 i rozlegl4 wsi4 i s4 inne miejsca oddalone od zabudowair, gdzie

utworzenie punktu skupu nie bgdzie kolidowalo z Zyciem mieszkaric6w. Radna pyta, czy jest

mozliwoS6 wydzielenia innego miejsca pod punkt skupu.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze uchwala zebrania wiejskiego dotyczy tego

wskazanego miejsca. Wi42e siq to z drogami, z dojazdem; Budowanie takiego punktu skupu

wiqze siq z kosztami i wies wybrala to miejsce nieprzypadkowo.
Przewodni czqcy Stowarzyszenia Producent6w Trzody Chlewnej Pan Adam Jach

powiedzial, ze Stowarzyszenie liczy 42 osoby. Skup bgdzie sig odbywal rcz w tygodniu przez

1 - 1,5 godziny. Powiatowy Lekarz Weterynarii okreslii krlteria: musi by6 droga dojazdowa,

plac utwardzony, budynek lub kontener aby zwaLyc i wypisa6 kwit. Tam nie bEdzie trzoda

przetrzymywana, lecz od raztbgdzie kierowana na samoch6d. W odlegloSci 500 metr6w jest

Rolnicza Spoldzielnia Produkcyjna gdziejest 1000 - 2000 sztuk trzody, jest obornik, jest

gnojowica. Ponadto protestuj4cy mieszkafrcy bloku maj4 komorki, w ktorych s4 kury, kr6liki,

golEbie. Pan Jach prosi Radg o przeglosowanie uchwaly.
Soltys wsi Potok Wielki Pan Adam Gajos powiedzial, ze protestuj4cy mieszkafcy

twierdz4 Ze ten temat nie byl n:a zebraniu poruszany. Wszystko bylo omawiane i wszystko

bylo w porz4dku. Pan sohys przypuszcza, ze ktoS z protestuj4cych chce kupi6 tq dzialkg i st4d

protest. Soltys zwrocil uwagQ, 2e na sesji nie ma nikogo z protestuj4cych.

Radny Marek Zygan powiedzial,2erozumie obawy PanaCzajora i Pani Barariskiej,

ale sesja nie jest tajna. a protestuj4cy nie s4obecni i nie broni4 swoich interes6w, natomiast

zainteresowani zagospodarowanie m dzialki s4 obecni.
Burmistrz Marcin Piszczekpowiedzial, ze mial okazje rozmawiac z przedstawicielami

wsi Potok Wielki;jest deklaracja, 2e mieszkahcy zbiorqsiq ponownie i podejm4 uchwalg w

treSci nie wzbudzq4cej w4tpliwoSci, jeszcze przed zawarciem umowy u?yczenra. Padaly

pomysly co do dzialki na tzw. Kamionce, jednak wymaga ona niwelacji. a wiqc trzeba siq

bqdzie hczyc z poniesieniem koszt6w na przystosowanie tej dzialki.

P rze wo dni czqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly .

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr XX/138101 w sprawie wyrazenia

zgody na oddanie w ulyczenie nieruchomo5ci komunalnej na okres dlulszy niL ttzy laIa,

nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 2
/Uchwala nr XX/238107 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 13ls oglosil przerwq trwaj4c4 do

sodziny 134s.
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Ad.22.
przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e po wybudowaniu obwodnicy p6lnocnej ul. 11

Listopada mo2e siq stad deptakiem. Czy tego typu konstrukcja bqdzie siE odpowiednio

wpisywai w architekturg tego ci4gu?
Radny Przemyslaw Piec zwr6cil uwagq, 2e nadajnik bylby umieszczony nad tzeczk4

czyli z tylu za posesjami i nie bytby w bezpoSrednim s4siedztwie ul. 1 1 Listopada, a wiEc nie

psulby krajobrazu.
Radny Grzegorz KuSmierz chcialby, aby w uchwale byl zapis, 2e nie podlega to

sprzeda?y.
Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, ze Rada vrryra?a zgodE na wydzierzawienie

tego terenu i tu nie ma mowy o sprzedazy, a takiej mo2liwoScibez zgody Rady nie moze by6.

To jest tylko zgodanavnrydzier2awienie czgSci dzialki..
Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e dzialka na razie jest pusta, ale bEdzie

zabudowana na podstawie pozwolenia na budowg. Czy podmiot, kt6ry j4 zabuduje bEdzie

mogl siE ubiegai o sprzedaZbezprzetargow{
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial , 2e to Rada wyra1a zgodg na sprzedaZ. czy to

w trybie przetargowym, czy bezprzetargowym.
Radca Prawny Wieslaw Zaga\awyja6nil, 2e to Rada decyduje o sprzeda?y, aczkolwiek

zostala podjqta uchwala upowaZniaj4ca Burmistrza do sprzeda2y pewnych nieruchomo5ci bez

zgody Rady i w czasie obowi4zywania tej uchwaly Burmistrz sam podejmie takE decyzjE.

Aby przyslugiwalo prawo nabycia w drodze bezprzetargowej umowa musialaby byi zawarla

na okres co najmniej lat 10.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zwrocll uwagQ, 2e jest jedna dzialka o duzej

powierzchni, na kt6rej jest klub sportowy, a do zagospodarowania iest tylko fragment tej

dzialkr.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor uwaza, ze w umowie mozna zawrzec zapis,

ze grunt ten w przyszlolci nie bgdzie podlegal sprzedaZy i prawu pierwokupu.

Radny Marek Zyganzapytal,jak wysoki bqdzie maszt.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzia\, ze wysokoS6 takiego masztu nie

powinna przekraczad 20 metr6w.

Przewodnicz4cy Rady
Uwag nie zgloszono.

Andrzej Hatny odczytal. projekt uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr

zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci komunalnej
nastgpuj qc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nrXXl239l07 w zaNqczeniu do protokolu/.

Ad .23 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor wnioskuje o odrzucenie uchwaty

w caloSci. Radny jest przeciwny sluZebno6ci, mohe v,rydzier2awi(, od miasta. Nalezy

doprowadzii do zlikwidowania monopolu. Umowa ze spolk4nie zapewnia gminie naleZytych

praw. M6wi sig o budowie sieci, poniewaz obecna sied nie nadaje siq do uZ1'tku. W $ 12 pkt 2

umowy m6wi, ze eksploatuj4cy odpowiada za utrzymanie instalacji w dobrym stanie

XXl139l07 w sprawie wyraZenia
na okres dluLszy niz trzy lata,
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technicznym i zapewni warunki bezpiecznego jej funkcjonowania ponosz4c z tego tytulu
peln4 odpowiedzialnoS6. To znaczy, ze wyeksploatowano do zera, maj4tek gminy to zlom,
ateraz bEdqbudowa6 nastEpnq. Domagano sig najpierw 90 lat obowi4zywania umowy, potem

60. BEdzie do JEdrzejowa doprowadzony gaz. W mySl tej umowy 2adna wsp6lnota
mieszkaniowa nie moae sip odlqczy6. To jest monopol. Radny jest za renegocjacj4 umowy,
doprowadzeniem do wywi4zania siE ptzez sp6tkE z tych niewielkich obowiqzk6w
wynikaj4cych z umowy, a nastEpnie zlikwidowa6 monopol spolki. Bpdzie to zdrowsze dla
cen. Niech sp6lka stara siq o odbiorc6w na normalnych zasadach proponujqc coraz lepsze
uslugi i coraz nizsz4ceng.

Radny Przemyslaw Piec, w zwiqzkl z tym,2e me byl na spotkaniu z Dalki4 poprosil
Burm istrza o zre ferowanie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzia\, 2e planowane jest poSwigcenie jednej

znajbliaszych sesji problemowi cieplownictwa na terenie gminy. Na spotkaniu nie padly
Zadne wnioski ani propozycje rozwiqzania problemu.

Radny Adam Czajor zwrocrl uwagQ, 2e odrzucenie uchwaly daje dodatkowy atut dla
Burmistrza, ze Rada nie godzi sig na takie warunki. Nie zamyka to drogi do negocjacji.

Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly a nastgpnie poddal pod glosowanie
wniosek radnego Czalora o odrzucenie uchwaly w caloSci:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Uchwala zostala odrzucona w calo5ci.

Ad.24.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr XXl140107 w sprawie:

wprowadzenra zmran do uchwaly dotyczqcej likwidacji Zarzqdu Budynk6w Mieszkalnych
w JEdrzejowie i utworzenia Zaktadu Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie, nastEpujqcq iloSciq
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr XXl240l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .25 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XX/141107 w sprawie okreSlenia

wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych
w Potoku Malym" , nastqpuj4c4iloSci4glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymaio siE

_  1 8
- 0
- 0

- 1 1
- 0
- 1
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/Uchwala nr XXl24Il07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.26.
Radny Pawel Faryna pyta, czy bylaby mo2liwoit jeszcze w

miasteczko ruchtt drogowego dla Szkoly Podstawowei nr
Qm roku wygospodarowania okolo 2 000 zl na
3 a w przyszlym roku dla pozostalych szk6l

podstawowych.
Burmistrz Marek Wolski uwaza, Ze jest to zasadne. Inwestycja jest nieduZa Burmistrz

postara siE znalelc pieni4dze na miasteczko ruchu drogowego.

Raclno Janina Szreniawa powiedziala, 2e duio sig m6wi o bezpieczenstvvie ruchu drogowego w naszym mieicie.

Kiecly spadt pierwszy lnieg przejechat spych uticq I I Listopada, odinie2yl ulicq, ale na przejlciu dla pieszych

nie 
'byto 

przejicia ani z jednej, ani z drugiej slrony. Radna pyta, kto lym ma siq zaiqc, bo zima dopiero siq

zaczyna.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest to droga GDDKiA. Nigdy ZUK nie

odm6wil, jezeli byla potrzeba posprz4tania, nawet w miejscach, kt6re nie s4 nasze. wiEc po

zgloszeniu Kierownik podejmie dzialania. Ponadto Burmistrz wyst4pi do GDDKiA

z informacj 4 2e takre syuacje maj4 miejsce.

Raclna Janina Szreniawa przypomniala, 2e niejednokrotnie prosila, aby zlih,uidowat zakaz postoiu na ttlicy

Koicielnei. Ten zakaz byl dobry, jak na tej ulicy odbywal siq handel. Samochody stoiq dzieit, A,ua, trzy, nikt siq

nic nie odzywa, q na czv)arty dzieit przychodzi Strai Miejska i daie mandaty. Radna pyta, czy tylko zaleiy na

mandatach i na karaniu spoleczefishua.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest opracowana organrzacja ruchu na

terenie miasta. Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego wydala opiniE, 2e

ten znak nale|y usun4i, w zwiqzku z czym bgdzie to zrealizowane.

Raclna Janina Szreniawa przypomniala, 2e na ul. Jasionka miala byt w Qm toku wykonana konalizacia i nie

zostala wykonana. Mieszkanka domku jednorodzinnego, w kt1rym mieszka l0 osdb zostala ukarana o Io, ie

wyleu,a liieki. najna dodala, 2e to Burmistrz wprowadza propozycje do bttdietu miasta i gminy i zapytala, czy

przez I I lat nie zdqzyl v'prowadzi6.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial, 2e pierwszy odcinek kanalizacii na tej ulicy byt

wykonywany 4 - 5 lat temu. W tym roku zostal wykonany kolejny odcinek i bEdzie to

kontynuowane. Mieszkanka wspomniana przez Pani4 Szreniawg ma szambo, ale nieczystoSci

wylewa na zewnqtrz. Byty kilkakrotne monity w tej sprawie, kontrole Strazy Miejskiej na

wniosek mieszkafic6w. Nie respektowanie pouczefr Stru2y Miejskiej skutkowalo ukaraniem.

Raclny Marek Zygan poinformowal, i2 prasa donosi, 2e bqdq zmiany na poziomie iwiqtokrzyskiego kuratorium.

Obeiny Kurator Pan Skibirtski dwa lata temu zlikwidowal czqit powiatowych zespol6tv wizytator1w' byly

zabiegi, zeby to przyutr6cit. Radny prosi, aby zwr1cit na to uwagQ przy nowym kttratorze, czy nie daloby siq

wr1cit clo tego pomyslu. Argumentacja kurqtora nie przemawia, a proporcie, jeieli chodzi o ilolt szk6l we

Wloszczowie i w Jqtlrzejowie clzialajq na korzyit Jqdrzejowa. Klopot6w lokalowych nie byloby, a byloby to

wyj i cie naprzec iw zapotrzebow ania irodowiska nauczycielskiego.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e ta sprawa r6wniez leZy mu na sercu.

lnterweniowal u poprzedniego kuratora, jednak bez efekt6w. Samorz4dy z terenu JEdrzejowa

wsp6lnie wystqpi4 w tej sprawie do Kuratora.

Rctclny Marek Zygan powiedzial, 2e kawiarenka w Domu Kultury funkcjonttie rownie1 popoludnianti

iwieczorami, wynajmowana jest clla mlodzieiy na r6inego rodzaiu imprezy. W ostatni piqtek przy okaz.ii

wrqczania Gryfow ractny byl iwiadkiem spolnuania alkctholu przez mlodzie2 i nie krycia siq z tym. Radnych

ct iialby, aby io jakoi zalartv)it, poniewai nie jest przyjemne, kiedy tylu goici z zewnqtrz Y: takim olrodktt jak

Dom Kultury ntusialo na to patrzet tego dnia.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e Dyrektor Domu Kultury juL zloZyl pismo

do ajenta kawiarni o nastqpuj4cej treSci: ,,Zobowiqzujq do bezwzglqdnego przesttzegania

przepisow ustawy o wychowaniu w trzeLwofici podczas imprez dla mlodzieZy
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organizowanych w kawiarni. R6wnoczesnie informuj g,2e w przypadku lamania przepis6w tej

ustawy otrzyma Pan zakaz organizacji tego typu imprez, lub nast4pi rozwrqzanie umowy

o wynajem kawiarni DK ze skutkiem natychmiastowym". Tak wiEc w tej sprawie juz

wyst4piono i ajent zostal ostrze1ony. Ponadto Burmistrz obiecal, 2e od czasu do czasu bEd4

kontrole Strazy Miejskiej w kawiarence.

Rorlny Marek Zygan prosi o ujqcie w budzecie chodnika miqdzy ul. Przypkowskiego, a ul. I I Listopada wzdlui

Domu Kultury.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze jest to droga przejqta przed rokiem od

Zarz4du Dr6g Powiatowych. Wie, ze jest to zasadne, ale nie wie, czy uda siq uj46 w budZecie.

Ulica ta staje siE jedn4 z glownych ulic miasta; jest to r6wnie2 teren spacerowy, dlatego

wniosek jesr zasadny.

przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny pyta jak sluiby opieki spolecznej sq prz))gotowane do problemu

hezclomnoici w okresie zimy. Czy jest zorganizowany jaki! system interwencii w takich sprawach.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze przed dwoma laty wsp6lnie z OSrodkiem

Pomocy Spolecznej r ze Stra14 Miejsk4 zostaLa podjqta akcja odwiedzania wszystkich

newralgicznych miejsc, gdzie mog4 byi osoby bezdomne, lub gdzie mieszkaj4 czy

przebywajqosoby chore, ubogie, maj4ce problemy z radzeniem sobie w tym ciqzkim okresie.

Te osoby byly odwozone do specjalnych miejsc. Wykaz plac6wek, w kt6rych mozna ubiega6

siE o pomoc i gdzie moana te osoby kierowa6, jest dostEpny. Ponadto Komisja OSwiaty

zajmowala siq t4 sprawq.

Przewoclniczqry Racty Andrzej Hatny pyta, co dalej z jqdrzejowskcl ciuchciq czy mo1na siq spodziewat iakichi
pomysl6w i rozstrzygniqc w najbliiszych miesiqcach. Teraz jest zima i jest czas, aby jakie! decyzie podiqt.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze na dzis bylo zwoiane zgromadzenie

wsp6lnik6w, jednak ze wzglEdu na odbywaj4ce siE sesje rad gmin zostalo przeniesione na 14

grudnia. Wszyscy udzialowcy chc4 rozwiqzanra problemu doplat; zdecydowanie

wypowiadaj4 siQ na temat poprawy dzialalnolci sp6tki. Po zgromadzeniu wsp6lnik6w

Burmistrz przekale informacj e Radzie.

Raclny Grzegorz Kuimierz pyta, dlaczego w dniu I I Listopada zaraz po odejiciu mieszkaitc6w spod pomnika

zostaly sprzqtniqte/lagi. Radny dodal, 2e t I Listopada nie koitczy siq dwie godziny, czy godzinq po zakoy'rczenitt

ceremonii.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze Pan Radny dzwonil w tej sprawie w tym

dniu po poludniu. Powinny te flagi byi dluZej, jednak Burmistrz nie przewidzial,2e slu|by

zdejmq je wczeSniej.
Kierownik ZIJK Andrzej W6jcik wyjaSnii, iz tradyci4 iest, ze ZUK obsluguje

te SwiEta. Byly nieprzyjemne incydenty, kiedy flagi zostawaly dlulei po zmierzchu flagi byty

dewastowane, kradzione, a nawet poniewieraly siQ po ulicy. Lepiej je zdlq{ kiedy

mieszkafcy jeszcze spaceruj4 dlatego w miejscach malo oSwietlonych zdejmowane

sq wczeSniej.
Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e chodzi o dwie nietypowe flagi; dtrugie, wieszane

w poprzek. Takiej flagi sig nie kupi; trzeba jqszyc i st4d obawy kierownika. Barwy narodowe

podlegaj4 ochronie prawnej, dlatego trzeba bylo podj46 takie dzialania.

Radny Grzegorz Ku.(mierz pyta, czy Kierownik Ptywalni podjql starania, aby obnizyt koszty dzialania plyv'alni

Radny czytal w prasie, a dzii osobiicie dzwonil do Koitskich - tam na plywalni sq montowctne kolektory

sloneczne. Warto tym siq zajcp. W okresie letnim bqdzie podgrzewana woda, a w okresie .iesienno :imowym

slarczl tej wody na cele bie2cPe.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e o problemach technicznych powie

Kierownik Plywalni i dodal, 2e zostaly podjEte rozmowy z Funduszem Ochrony Srodowiska
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w sprawie dofinansowania montazu pomp ciepla. Koszt wynioslby 250 000. Nie ma jednak

takiego zadania w priorytetach. Gmina musialaby wylo?y(, pieniqdze z wlasnego bud2etu.

Inne wojew6dzkie fundusze dofinansowuj qmonta| pomp ciepla.
Kierownik Plywalni Miejskiej Michal Bqkiewicz powiedzial, ze przed czteremalaty

zwrocil siE do firm zajmuj4cych sig pozyskiwaniem energii odnawialnej o wykonanie

wstgpnego audytu. Jedna z tych firm zrobila nieodplatnie audyt: koszt zalolenia kolektor6w

slonecznych wyszacowali na kwotg 300 - 350 tysiEcy i mialby siE zwr6ci6 w ci4gu 10 lat.

Trzeba by wygospodarowad powierzchnie 200 m'. Jedyne miejsce, gdzie mogtyby byi

zamontowane, to dach plywalni, jednak jego konstrukcja nie jest przystosowane do takiego

obci42enia (kilkanaScie ton).
Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, ze w gminie Proszowice tego typu projekty

maj4 by6 dofinansowane. Kwota 350 tysiqcy nie jest ma\a. ale gdyby bylo w 70 oA

dofinansowane, to bEdzie ponad 100 000.
Burmistrz Piszczek przypomnial, Ze technicznie zamontowanie kolektor6w na dachu

plywalni jest niemoZliwe, bo nikt nie weZmie na siebie odpowiedzialnoSci w przlpadki

zawalenia. W dalszej kolejnoSci sprowadza siE to do monta2u kolektor6w na 200 m2 ptzy

plywalni, jednak jest to obiekt otwarty, z kt6rego korzystaj4 dzieci i mlodzie? i moze zdatzyc

siq dewastacja.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze zostala zaskoczona, bo o ogrzewanie ludzie

do niej dzwoniq. Pan KuSmierz nie wystgpowal jako Pan KuSmierz, tylko jako radny

KuSmierz i chyba coS ustalil z zarzqdem gminy.

Radny Teoclor Kot powieclzial, 2e w ciqgu drogi E-7 w miejscowoici Mnich6w znajduje siq chodnik dla pieszych.

Zazwycza.j po odinie2eniu E-7 chodnik jest zasypany lniegiem. Chodnik iest w odlegloici okolo 2 metr1w od

jezclni. E,7 jest dro2na, a co z mieszkay'tcami, kt1rzy muszqbrnqt w iniegu po kolana?

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze jest to podobna sytuacja jak w przypadku

ul. l1 Listopada. Zarzqdcq drogi jest GDDKiA. Trzebajednak pamipta6, 2e ieheli chodnik
przylega do posesji, obowiqzkiem wlaSciciela posesji jest zimowe utrzymanie tego chodnika.
Tam jest problemem duza prqdkoS6 plugopiaskarek, kt6re przerzucaj4 Snieg na chodnik.

Burmistrz obiecal, ze wystqpi do GDDKiA z proSb4 o szczegolne zwr6cenie uwagi

kierowcom, aby w tym miejscu odSniezali z mniejsz4prEdkoSci4.

Ad.27.
Burmistrz Marcin Piszczek poinformowa\., Ze w ubieglym tygodniu rozpoczqly siE

interwencje w sprawie szczepionek przeciwko bakteriom wywolujqcym sepsQ. Koszt jednej

szczepionki dla noworodk6w i niemowl4t to 350 zl za jedna szczepionkg - trzeba powt6rzyd

trzykrotnie . Zostaly podjqte rozmowy z dostawcami - w tej chwili mowa jest o kwocie 290 zl.

Aby obja6 wszystkie najmlodsze dzieci tym programem bylby to koszt ponad 200 000 zl.

Mo2na by czES6 wykonad w tym, a czgSc w ptzysz\ym roku.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor przypomnial, ze przed kilkoma miesi4cami

wsp6lnie z Panem Pawlem Olszakiem zloLyli list intencyjny przekazany poLniei przez

Przewodniczqcego Rady radnym, w sprawie budowy domu spokojnej staro5ci. Panowie radni

postanowili, Ze zaloa4 fundacjg maj4cej status instytucji pozl'tku publicznego. Potrzebne s4

wyjazdy do innych fundacji, aby zrobic to dobrze. S4 pewne opory w zwiqzki z czym Pan

Czajor clrcialby wredziel, czy dzialaj4z aprobat4 radnych, czy nie. Niedopuszczalne jest to,

zeby BurmistrzPiszczek placil z wlasnej kieszeni zawyjazdy. Radny Czajor prosi, aby radni

wypowiedzieli siE w drodze glosowania, czy sqza utworzeniem fundacji.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, czy organemzalo?ycielskim bylaby gmina.
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Radny Adam Czajor odpowiedzial, 2e gmina pomoglaby to stworzyi. Bytaby to

fundacja spoleczna, jednak w statucie mialaby zapisane, 2e przewodniczqcym bEdzie

Burmistrz lub czlonek RadY.
Radna .lanina Szreniawa powiedziala, 2e jak panowie radni poszli do ksiEdza, to

radnych o zdanie nie pytali, wiEc co teraz chc{ ,,Dziala1ciq a my was bEdziemy pyta6, co

2eScie zrobili".
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny vwala,2e ideajest bardzo sluszna, ale nale?y

st4pad po ziemi. Panowie s4 na etapie orientowania siq, jakie bgd4 koszty funkcjonowania

fundacji. Gmina nie bqdzie gl6wnym udzialowcem, bo nie taka jest idea fundacji. Je2eli
panowie bEd4 miei podstawowe dane, co do koszt6w funkcjonowania, zar6wno Rada jak

i Urz4d mogq siE wl4czY6.
Radny Adam Czajor powiedzial,2e chodzi o to, aby gmina wspomogla w dzialaniu.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e jeleh radni jad4 w celu zorientowania siE

w sprawie dla gminy, to samoch6d stuZbowy bqdzie do dyspozycii po wczeSniejszym

uzgoclnlenlu.
Radny Marek Zygan powiedzial, 2e tozmawial z Paniq Kierownik ZPOZ w

pelnienia dyzur6w przez radnych w kt6ryms gabinecie lekarskim w Przychodni nr 2.
jest starszej osobie przyiil(,tam,ni?iechad do Domu Handlowego.

Burmistrz Marek Wolski vnryrazil obawy, aby nie pomylono radnego

sprawle
I-atwiej

Zygana

zlekarzem. Radni maj4 Swietny bie2qcy kontakt z wyborcami.
Radny Przemyslaw Piec prosi, aby przyspieszyc sprawQ lokalu dla radnych w Domu

Handlowym. Radny Piec zwr6cil uwagg, 2e w dalszym ci4gu nie s4 usuniEte plakaty

wyborcze.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,, 2e sprawQ plakat6w nale?y zglosid do Strazy

Miejskiej podaj4c miejsce, w kt6rym ich nie usuniEto. Co do lokalu dla radnych Burmistrz

powiedzial, 2e dotychczas Zadnaradaztakich przywilejow nie korzystala. Jezeli bqdzie lokal,

to bEdzie on dla wszystkich radnych i bEdzie udostEpniany w ustalonych godzinach. Byc

moze uda siE wygospodarowad pomieszczenie w lJrzEdzie Miejskim, ale radni musz4 siq

dogadac, co do godzin. Jest pok6j 36 - proszq skladad propozycje do Biura Rady Miejskiej,

wtedy ulo2ymy dy?wy.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny dodal, 2e nale|y pamiEtai o tym, 2e sala 36 nie

jest nieuzytkowana. Kiedy bgdzie wolna moze byi udostEpniona na dy2ury radnych.

Radny Marek Zygan poprosil, aby prezydium Rady wspomoglo radnych w tej

sprawie.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, 2e ta sprawa byla omawiana.

Ustalono, Ze je2eh nie bEdzie chqtnych na wydzierZawienie lokalu w Domu Handlowym,

bgdzie on przekazany na dylury dla radnych. Mialo to by6 rozwiqzane do kofica roku' Pan

Olszak poinformowal, 2e zglosily siQ do niego osoby w sprawie badari krEgoslupa

prowadzonych w oSrodku zdrowia przy ul. Chrobrego przez firmq z zewnqtrz. Wyniki badari

mialy byc do odbioru po dwoch tygodniach, ale ich nie ma. Radny ptia, czy coS na ten temat

wiadomo.
Radna Urszula Kruk

kt6ra wynaimowaia pok6j
zgloszono do prokuratury.

Przewodniczqcy RadY
gdzie bqdq zbierane pieni4dze
wspom6c tq akcjp.

Burmistrz Marek Wolski zaproponowal, aby
w rynku. Bytby to mily akcent dla spoleczefstwa.

powiedziala, 2e Pant tr-ysek informowala na komisji, i2 firma,
okazal.a sig niewiarygodna. Telefon nie odpowiada. Sprawq

Andrzej Hatny poinformowal., 2e bEdzie organizowana wigilia
dla biednych dzieci. Przewodniczqcy apeluje do radnych, aby

radni zaSpiewali kolqdg podczas wigilir
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Ad.28 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 14" zamkn4l obrady XX sesji Rady

Miej skiej w JEdrzejowie.

Protokolowala, )
J,  / ' {  |  (  / ,  . { , r  ,

Teresu Borowska

Przewodniczqcy
Rady Miejskiei lu 

/edrzeiowie
. 1  (

lek. med.' AndrzP.i Hatny
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